

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555

 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

 電話 Tel.:(852)-2461 1555
 傳真 Fax:(852)-2464 6161
 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/431 <u>香港專業教育學院(屯門) - 2025 行業探索日(7月7日)</u>

敬啟者:

為了讓中三至中五的學生了解不同的升學途徑和行業發展趨勢,適逢7月7日香港專業 教育學院(屯門)舉行2025行業探索日,本校特意安排有興趣的同學出席下午的活動,當天活 動詳情如下:

日 期	:	7月7日(星期一)
集合時間	:	下午1時15分
集合地點	:	兩天操場(由老師帶領步行前往)
活動時間	:	下午1時30分至4時30分
活動內容	:	參觀工程系實驗室和電子機器、創遊關卡建設、機械狗與電腦
		及電子工程工作坊、職學過三關、藝術盛宴、探索未來工程、
		舞台的神秘面紗等
解散方式	:	下午4時30分活動完結後自行解散
出席證書	:	完成活動並填寫問卷,可即場獲得主辦機構提供的出席證書
名 額	:	30 人

如有查詢,請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月十七日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/431 <u>Hong Kong Institute of Vocational Education (Tuen Mun) - 2025 Industry Exploration Day</u> (July 7)

Dear Parents,

To help students from Form 3 to Form 5 understand different pathways for further studies and industry development trends, we are pleased to inform you that the Hong Kong Institute of Vocational Education (Tuen Mun) will hold the 2025 Industry Exploration Day on July 7. Our school has arranged for interested students to attend the afternoon activities. Details of the event are as follows:

- Date: July 7 (Monday)
- Meeting Time: 1:15 PM
- **Meeting Location:** Rainy Day Playground (walk to the venue led by teachers)
- Activity Time: 1:30 PM to 4:30 PM
- Activity Content:
 - Visit to engineering laboratories and electronic machinery
 - Creation of interactive game challenges
 - Robotic dogs and computer and electronic engineering workshops
 - Career exploration through three challenges
 - Art feast
 - Exploring future engineering
 - Unveiling the mystery of the stage
- Dismissal Method: Students will dismiss themselves after the event ends at 4:30 PM.
- Attendance Certificate: Students who complete the activities and fill out a questionnaire will receive an attendance certificate provided by the organizers on-site.
- Quota: 30 participants

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal